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Prezident Autoklubu ČR 

 

V Praze 1. července 2021 

Vážení přátelé motorismu, milí autoklubáci, 

opravdu ryzí oslava motorsportu, to byla akce Formule 1 u Autoklubu ČR. Minulou neděli jsme 

do Opletalovy ulice a klubového domu pozvali širokou veřejnost a lidí přišlo opravdu hodně. Formule 

Red Bull Racing týmu před budovou, v salonku Grand Prix pak monopost Tatra 607 z roku 1950. Tuto 

akci jsme připravovali už od ledna, o to větší mám radost, že se fakt povedla, všichni byli moc spokojení. 

Potěšili mě i nejmenší diváci přímého přenosu závodu formule 1, kteří zapáleně fandili jak na fotbale. 

Na druhý den jsme formuli přesunuli do klubového domu a pozvali členy Klubu závodníků veteránů a 

naši nejmladší závodnickou generaci. A tak se s našimi legendami mohl potkat třeba osmiletý 

autokrosař Oliver Šille, který už je mistrem republiky a jemuž se daleko víc líbila historická formule, 

protože mu krásně voněla benzínem…  

Je mi ctí oznámit vám, že strategickým partnerem Autoklubu ČR se stává společnost Pirelli, 

jeden z největších světových výrobců pneumatik. Pirelli bude podporovat aktivity Autoklubu na poli 

motoristického sportu, esportu a zvyšování bezpečnosti silničního provozu. Smluvní spolupráce byla 

uzavřena na tři roky. 

Sezóna motoristického sportu je v plném proudu, každý víkend se koná řada závodů. Z našich 

talentů dobré výsledky Kryštofa Koubleho v mistrovství světa enduro, na body dosáhl v motokrosovém 

světovém šampionátu Petr Polák. Erik Cais obstál v konkurencí nabité Rajd Polski Rally, teď o víkendu 

startuje v dalším závodě mistrovství Evropy v Lotyšsku. Změnu týmu má za sebou Filip Salač, který 

přestoupil do PrüstelGP, za který startoval svoji první sezónu v Moto3 světového šampionátu. Věřím, 

že mu příprava během letní přestávky pomůže k dalšímu impulsu v jeho kariéře.  

O našich vztazích s Národní sportovní agenturou vás průběžně informuji, její předseda Filip 

Neusser mě tohle úterý jmenoval členem Expertní skupiny Národní rady pro sport. Prohlubující se 

spolupráce s vrcholným státním orgánem v oblasti sportu je potvrzením významu celého Autoklubu ČR 

ve sportovním prostředí.  

Možná jste zaznamenali vystoupení našich karavanistů v pořadu Pošta pro tebe, do kterého si 

pozvali svého kamaráda Jana Valentu, který na jaře oslavil devadesátiny. Milý počin a také skvělá 

propagace Autoklubu ČR. Zaznamenali jsme pozitivní reakce od lidí, kteří nás dosud moc neznali. A 

k rozšíření povědomí o Autoklubu ČR a růstu členské základny určitě pomůže nabídka asistenčních 

služeb, kterou právě dnes představujeme. Nový benefit pro členy je unikátní, takovou šíři nabídky ocení 

každý motorista. Na dotazy, které v souvislosti s jeho zavedením přijdou, odpovídám předem: Opravdu 

se cena členství v Autoklubu ČR nemění, zůstává stále stejná.  

 Krásné prázdniny a užijte si letní dovolenou! 

 

Se srdečným pozdravem 

Jan Šťovíček 

prezident Autoklubu ČR 


